



EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



Gyeonggi The Real Korea

8D6N KOREA FAMILY WONDERS (SKRF-D7/MH)

8天6晚 韩国亲子游 (SKRF-D7/MH)

Valid from Mar 2025

有效期从 2025 年 03 月

CITIES: Jeonju, Gunsan, Iksan, Suwon, Yongin, Seoul

城市: 全州, 群山, 益山, 水原, 龙仁, 首尔

Features:

- ✓ Double Theme Park: Everland Theme Park x Lotte World Theme Park.
- ✓ Ride the Mt. Daedun cable car and get breathtaking views of the mountain's forests, rivers, and waterfalls.
- ✓ Experience a Han River cruise to enjoy Seoul's city views.
- ✓ Hanji Museum with Hanji Lantern making experience.
- ✓ Jeonju Hanok Village with Hanbok wearing experience.
- ✓ Visit Toujour Bakery Dolgama Village, the little village in a fairy tale.
- ✓ Instagrammable hot spot ~ Starry Sky Library.
- ✓ Seoul Hotel - International 5 Star Yongsan Novotel.
- ✓ Special meals - Mushroom Hotpot / Jeonju Bibimbap / Jjambbong + Tangsuyuk / Hanjeongsik / Suwon Friend Chicken / Baekse Samhwang Ginseng Chicken Soup / Korean BBQ / Manjok Ohyang Jokbal & Myeongdong Kyoja (Michelin Recommended).

特色:

- ✓ 畅玩双乐园: 爱宝主题乐园 x 乐天世界主题乐园。
- ✓ 乘坐大屯山缆车, 欣赏山林、河流和瀑布德壮丽景色。
- ✓ 汉江船游体验, 欣赏首尔的城市风光。
- ✓ 韩纸博物馆, 亲手制作韩纸灯笼。
- ✓ 穿上韩服畅游全州韩屋村。
- ✓ 参观童话小镇里的杜尔石窟面包店。
- ✓ 网红打卡点 ~ 星空图书馆。
- ✓ 首尔酒店 - 国际 5 星级龙山诺富特大使酒店。
- ✓ 特色美食 - 香菇火锅、全州拌饭、炒码面 + 糖醋肉、韩定食、水原炸鸡、百岁桑黄人蔘鸡汤、韩式烤肉、满足五香猪脚 & 明洞饺子 (米其林推荐)。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Incheon 吉隆坡 → 仁川		
2	Arrive Incheon (230km) - 乘 - Jeonju ➢ Mt Daedun (round trip cable car ride + entrance include) ~ is a very popular area for hiking and walking. The mountains are full of fresh green and flowers. Take the opportunity to Stand at the highest point of the Geumgang Suspension Bridge , which is 81 meters high. <i>(Cable car is subject to weather conditions)</i>	Meal onboard L: Mushroom Hotpot D: Jeonju Bibimbap	Ramada Hotel, Jeonju - 4* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Hanji Museum ~ Jeonju has been a major producer of quality Hanji paper for more than a thousand years. You will experience Hanji Lantern making. <p>抵达仁川 (230 公里) - 全 - 全州</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 大屯山 (含往返缆车 + 门票) ~ 热门景区, 适合爬山和步行, 山上一片青葱翠绿, 也开满了鲜花。登上连接君王岩和立石台的金刚排云桥, 在 81 米高的地方欣赏美丽的景色。 <i>(缆车依天气状况而定)</i> ➤ 全州韩纸博物馆 ~ 全州是生产蕴含着千年精神的韩纸的地方。在这我们将会安排体验制作韩纸灯笼。 	<p>早: 机上用餐 午: 香菇火锅 晚: 全州拌饭</p>	<p>华美达酒店, 全州 - 4*或同级</p>
3	<p>Jeonju (48km) - 全 - Gunsan (50km) - 全 - Jeonju</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Gyeongamdong Railway Village ~ a town that grew around the railway line during the 1970s. Experience the unique atmosphere of this village that offers a glimpse into the past. ➤ Dongguksa Temple ~ it is an existing Japanese-style temple in Korea that has been colonized by the Japanese and the Korea Empire until the present. ➤ Jeonju Hanok Village (Hanbok experience included) ~ more than 800 traditional houses have been preserved amidst the modern city. Learn about the Joseon Dynasty which was founded in Jeonju and has influenced much of modern Korea's traditions. <p>全州 (48 公里) - 全 - 群山 (50 公里) - 全 - 全州</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 京岩洞铁路村 ~ 这是一个在 1970 年代围绕着铁路发展起来的小镇。体验这个村庄独特氛围, 里哦阿姐铁路的历史意义和让你窥见过去的一瞥。 ➤ 东国寺 ~ 韩国现存的日式寺庙, 曾在日本殖民和韩国帝国时期存在, 直至今天。 ➤ 全州韩屋村 (含韩服体验) ~ 这里汇集了 800 多间韩国传统韩屋。全州韩屋村虽然位于瞬息万变的现代都市中, 但依旧保存了韩屋完整的传统面貌。 	<p>B: Hotel L: Jjambbong + Tangsuyuk D: NIL</p> <p>早: 酒店 午: 炒码面 + 糖醋肉 晚: 自理</p>	<p>Ramada Hotel, Jeonju - 4* or similar</p> <p>华美达酒店, 全州 - 4*或同级</p>
4	<p>Jeonju (30km) - 全 - Iksan (90km) - 全 - Suwon</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Kosrak Garden ~ is one of the filming locations of the show "The King Eternal Monarch". It is a unique garden filled with as many as 5000 Hangari (Jars) which are also used for fermentation. <i>(Complimentary one drink per person)</i> ➤ Toujours Bakery Dolgama Village ~ with an herb garden and stone kilns for bread baking, Tous Jours Dolgama is a bakery that looks as if it came straight out of a fairytale. <i>(Complimentary specialty bread per person)</i> ➤ Suwon Starfield Mall ~ the most famous attraction and photo hot spot of Starry Sky Library. 	<p>B: Hotel L: Hanjeongsik D: Suwon Fried Chicken</p>	<p>Prumir Hotel, Suwon - 4* or similar</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Suwon Fried Chicken Street ~ a must visit place in Korea if you are a fried chicken lover! Discover the vibrant flavors of Suwon Chicken Street, where delectable fried chicken meets the heart of Korean culinary culture. <p>全州 (30 公里) - 益山 (90 公里) - 水原</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 戈斯洛克花园 ~ 这是电视剧《国王：永远的君主》拍摄地之一。这个独特的花园里摆放着多达 5000 个用于发酵的韩式传统陶罐。<i>(每人赠送一杯饮料)</i> ➤ 杜尔石窟面包村 ~ 拥有草药花园和用于烘焙面包的石窑，Tous Jours Dolgama 是一家仿佛直接从童话故事中走出来的面包店。<i>(每人赠送特色面包)</i> ➤ 水原星空购物中心 ~ 购物中心里有最着名的水原星空图书馆，也是目前狂热的拍照打卡点。 ➤ 水原炸鸡街 ~ 如果你是炸鸡爱好者，这里是您在韩国必访的地方！在水原炸鸡街，品尝多种口味的炸鸡，感受韩国饮食文化的精髓。 	<p>早：酒店 午：韩定食 晚：水原炸鸡</p>	<p>普米尔酒店，水原 - 4*或同级</p>
5	<p>Suwon (25km) - Yongin (35km) - Suwon</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Ilgwol Arboretum (entrance included) ~ features a variety of plants both indoors and in the outdoor gardens, offering plenty to see. ➤ Suwon Hwaseong Fortress ~ a UNESCO World Heritage Site in 1997. Get a chance explore this lost history and learn about the advancements in technical theories and applications made during the Joseon Dynasty. ➤ Hwaseong Haenggung (entrance included) ~ a fortified palace once used by Joseon Kings as a temporary residence during travels. Admire the traditional architecture and learn about the palace's history. ➤ Everland Theme Park (passport ticket included) ~ Korea's largest and the perfect amusement park for all ages! Enjoy the exciting roller coaster and see the famous "Liger" in the Wild Safari Park. <p>水原 (25 公里) - 龙仁 (35 公里) - 水原</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 日月树木园 (含门票) ~ 园内拥有多种不一样的庭院种植各种植物。这里也是电视剧《泪之女王》的拍摄地，因此而闻名。 ➤ 水原华城 ~ 朝鲜王正祖为了悼念死于政治斗争的父亲而修建的。至今保存良好，也被列为“世界文化遗产”。绝对值得您前来感受朝鲜时代的历史之美。 ➤ 华城行宫 (含门票) ~ 行宫是君王出行地方时的临时居所。欣赏传统建筑并了解宫殿的历史。 ➤ 爱宝主题乐园 (含门票) ~ 韩国最大、设施最齐全和老少皆宜的主题乐园。体验以世界上坡度最陡的木架过山车，到赛福瑞野生动物园近距离参观特别培育的『狮虎』。 	<p>B: Hotel L: Baekse Samhwang Ginseng Chicken Soup D: NIL</p> <p>早：酒店 午：百岁桑黄人蔘鸡汤 晚：自理</p>	<p>Prumir Hotel, Suwon - 4* or similar</p> <p>普米尔酒店，水原 - 4*或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
6	<p>Suwon (45km) - 驛 - Seoul</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Lotte Tower Seoul Sky Observatory (entrance included) ~ offers a panoramic view of the entire capital city, beautiful both day and night. ➤ Lotte World Theme Park (passport ticket included) ~ a world-class indoor theme park which is known as “South Korea Disneyland”. ➤ Han River Cruise Tour (Day time) ~ relax with Han River cruise and cityscape panoramas. <p>水原 (45 公里) - 驛 - 首尔</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 乐天世界塔 – 首尔天空 (含门票) ~ 将韩国最灿烂历史和充满活力之现代文化的首都首尔尽收眼底。 ➤ 乐天世界主题乐园 (含门票) ~ 是一个世界级的室内主题乐园, 也被称为 “韩国的迪斯尼乐园”。 ➤ 汉江船游 (白日) ~ 尽情享受汉江游船体验, 饱览城市全景。 	<p>B: Hotel L: NIL D: Korean BBQ</p> <p>早: 酒店 午: 自理 晚: 韩式烧烤</p>	<p>Yongsan Novotel Hotel, Seoul - 5*or similar</p> <p>龙山诺富特大使酒店, 首尔 - 5*或同级</p>
7	<p>Seoul</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Deoksugung Palace (entrance included) ~ one of Seoul's five grand palaces built during the Joseon dynasty. It first served as a palace in 1593 and is a fascinating mix of traditional Korean and western-style neoclassical structures. ➤ Ginseng Showroom ~ enjoy shopping. ➤ Korea Cosmetic Shop ~ enjoy shopping. ➤ Hovenia Dulcis Berry Showroom ~ enjoy shopping. ➤ Cheonggyecheon Stream ~ is a 3.6-mile pedestrian stream in Seoul, running east-west 16 feet below street level. It passes 22 bridges, art installations, and fountains, which are illuminated at night, making it a popular spot for walking and people watching. ➤ Myeongdong Shopping District ~ a widely popular shopping district with department stores. <p>首尔</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 德寿宫 (含门票) ~ 首尔五大宫殿之一, 建于朝鲜王朝时期。自 1593 年起作为宫殿使用, 融合了传统韩式建筑与西方宫殿风格, 别具魅力。 ➤ 高丽人蔘专卖店 ~ 享受购物乐趣。 ➤ 韩国化妆品专卖店 ~ 享受购物乐趣。 ➤ 枳椇子莓果护肝宝专卖店 ~ 享受购物乐趣。 ➤ 清川溪 ~ 是一条贯穿首尔市内 3.6 英里长的步行溪流, 小河清澈见底, 周围草木茂盛, 每到春夏都会成为市民消遣、情侣约会和外国游客观光的胜地。白天各式喷泉喷涌, 夜晚又有着美丽的照明。 ➤ 明洞购物街 ~ 是一个充满活力的地区, 以繁华的购物街、令人赞不绝口的街头小吃以及琳琅满目的护肤和美容店而闻名。 	<p>B: Hotel L: Manjok Ohyang Jokbal (Michelin Recommended) D: Myeongdong Kyoja (Michelin Recommended)</p> <p>早: 酒店 午: 满足五香猪脚 (米其林推荐) 晚: 明洞饺子 (米其林推荐)</p>	<p>Yongsan Novotel Hotel, Seoul - 5*or similar</p> <p>龙山诺富特大使酒店, 首尔 - 5*或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
8	Seoul (59km) - 仁川 - Incheon Airport → Kuala Lumpur 首尔 (59 公里) - 仁川机场 → 吉隆坡	B: Hotel / Breakfast Box Meal onboard 早: 酒店 / 便当 机上用餐	

Other Information:

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Korean Won (KRW)
- 3 Tour commentary will be conducted in Mandarin with simple English or Cantonese translation by Tour Leader.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.
- 6 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- 7 Parlo Tours can modify the sequence, amend, or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 8 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- 9 Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 10 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 1 季节: 春季 (3 月 - 5 月) / 夏季 (6 月 - 8 月) / 秋季 (9 月 - 11 月) / 冬季 (12 月 - 2 月)
- 2 货币: 韩币 (KRW)
- 3 全程使用中文讲解, 领队将以英文或粤语简约地说明。
- 4 所有显示图片均仅供为说明用途。
- 5 所有图片仅供参考, 实际可能有所不同。
- 6 行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要, 可能会收取额外费用。
- 7 Parlo Tours 会根据不可预见的情况 (如高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动) 修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 8 Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责, 参加旅行的人需要自行承担风险。
- 9 Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 10 请仔细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司

197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Email: outbound@parlotours.com.my Website: www.parlotours.com.my

Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 | Ipoh 605-255 9566